
 
 

 

CONSELL DE BARRI DE VALLCARCA I ELS PENITENTS 

RESUM DELS PUNTS DE L'ORDRE DEL DIA 

 

Data: 16 de juny de 2021  hora:  18.00 h  Lloc: Casal de Barri Can Carol. C. Cambrils, 24 

Assistència política, tècnica, d’entitats i associacions i de la ciutadana: 34 persones 

 Assistents presencials: 26 persones 

 Assistents telemàticament: 8 persones 

 

Ordre del Dia 

1. Benvinguda i informe Regidor 

2. Licitació d’obres 1a fase de Canals i Junyer 

3. Pressupostos participatius 

4. Torn obert de paraules 
 
 

Desenvolupament de la sessió 

El Regidor Eloi Badia presenta als Consellers: 

 Alberto Lacasta, Conseller del barri de Vallcarca i els Penitents 

 Jordi Farriol (Bcomú) 

 Marc Bosch (ERC) 

 Jordi Folch (JxCAT) 

 Jordi Bea  (Ciutadans) 

 Jordi Daura (BxCanvi) 

 

Presencialment també ens acompanyen: 

 Pilar Miràs (gerent del Districte) 

 Jordi Raboso (director de la Direcció de Llicències i Espai Públic) 

 



 
 

 

1-INFORME DEL REGIDOR  

 

S’adjunta un document amb l’informe 

 

2-LICITACIÓ D’OBRES DE CANALS I JUNYER 

 

El Sr. Raboso, explica en què van les obres de la primera fase de les obres 

de Canals i Junyer (El Consolat) amb l’ajut d’una presentació que 

s’adjunta. 

 

S’obre un torn de paraules sobre aquest punt: 

 El Sr. Marc Almodóvar (veí) pregunta com es gestionarà el Consolat i 

quina és la planificació en aquest sentit. 

 El Sr. Francesc Ruestes, (Assoc. de Veïns i Veïnes Vallcarca-

Penientes) demana que en el nom del nou Casal de Barri quedi clar 

que fa referència a la residència de Dolors Canals i de Francesc 

Junyer. També pregunta per la reforma de la Plaça Mons. 

 

3-PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 

 

El Sr. Lacasta, informa i invita a votar els pressupostos de Vallcarca i els 

Penitents que han estat seleccionats en una primera fase i són:  

 Recuperació dels camins Vallcarca-Collserola 

 Carril Bicing a Av. Vallcarca. 

 Pacificació de l'entorn de l'escola Ruis i Taulet. 

 Reducció de l'trànsit al Carrer Mare de Déu de l'Coll. 

 



 
 

S’obre un torn de paraules sobre aquest punt: 

No hi ha paraules 

 

 

4-TORN OBERT DE PARAULES 

 

 Sr. Manuel Hernández (veí de Penitents): En la Carretera a Sant Cugat, 

es volen instal·lar uns habitatges. És una zona de molta pol·lució 

perquè hi ha molt trànsit i a més hi ha un problema de soroll per la 

proximitat de la Ronda de Dalt. A la banda hi ha l'Escola Josep Maria 

Segarra i dues gasolineres molt pròximes a l'escola que desprenen 

gasos nocius. Es pregunta per què es vol destruir un jardí que és l'únic 

pulmó de la zona. Comenta que s'han recollit 1400 signatures de veïns 

en contra de la construcció d'aquests habitatges, ja que portaria més 

cotxes i per tant més contaminació a la zona. Provocant malalties en 

els nens i nenes de l'escola. Comenta que els arbres d'aquest petit i 

únic parc de la zona, són centenaris. Demanen raonament per part de 

l'administració, demanen que es posin de la seva banda, demanen que 

es defensin els interessos dels veïns. Doncs consideren que aquest és 

l'únic lloc per a la gent gran i per als nens i nenes. Demana per a aquest 

espai neteja de grafits, reparació de bancs i de la pista de petanca, 

desbrossaments, poda neteja i reparació del sistema de reg. 

 

 Sr. Sebastià Gilabert (veí de Penitents): Sobre la construcció 

d’habitatges del Torrent Maduixer (Districte d’Horta Guinardó). Sobre 

la recollida selectiva d’escombraries i l’afectació en la “ruta dels 

senglars”. Sobre les inversions previstes a Penitents. Sobre els 34 

habitatges Arrabassada i el cobriment de la ronda sense una data 

d’execució per substituir una àrea verda. 

 



 
 

 Sr. Emilio Moscat (veí de Penitents): sobre el pont de la ctra. St. Cugat 

26 

 

 Sra. Elena Flo (veïna de Els Penitents): Sobre l'espai que queda sobre la 

plaça Alfons Comín. Sobre els contenidors d'escombraries que hi ha al 

Carrer Nazaret; vol que es substitueixin per uns més grans per tal que 

els porcs senglars no puguin bolcar-los cada dia.  

 

 Sra. Montse Soler (veïna del carrer Gomis): Sobre la protecció 

d'escoles. I comenta, que com veïns se senten abandonats, ja que des 

del mes de setembre es van reunir els veïns i es van recollir signatures 

per cridar l'atenció i demanar el desallotjament d'un solar ocupat situat 

a la banda d'una escola d'educació especial. I comenta que aquest solar 

pot convertir-se en un passadís entre el Carrer Gomis i el Carrer Esteve 

Terradas. Explica el procés legal que han portat a terme per desallotjar 

el solar. Comenta que hi ha brutícia, rates, insalubritat. Demanen un 

desallotjament per a la pacificació de l'escola i el carrer. 

 

 Sr. Ruestes : Comenta el mateix que la Montse, parla sobre la brutícia, 

les rates que hi ha en aquest assentament. També parla sobre els 

Jardins Maria Baldó i assegura que no els netegen, que estan 

abandonats i que els arbres estan secs perquè ningú els rega. Demanen 

que millori el manteniment de el lloc. Parla també sobre les escales de 

l'Antiga Pedrera i considera que aquest lloc és de caràcter d'interès 

ciutadà i planteja que pot fer-se una ruta perquè se sàpiga d'aquesta 

riquesa geològica. 

 

 Sr. Almodóvar: Comenta que no li ha quedat clar en quina fase està el 

projecte de l'Consolat. 

 



 
 

 Sr. Rubén Hernández (Barra freda del Casal de Barri Can Carol): 

Comenta que la gent està molt contenta amb l'espai i que va 

funcionant, que tenen tres escoles prop i que moltes famílies vénen a 

gaudir de l'espai. Però demanen papereres i més neteja de part de 

l'Ajuntament. També demanen una font, que se suposa estava 

assignada abans de la remodelació, però quan seran les obres. 

 

 


